
Beszámoló 
 

Tisztelt Polgármester Úr, 

Tisztelt Képvisel ő Testület, 

 

Az előző beszámolótól 1 év telt el. Praxissal való kezdeti „ismerkedés”, idő múlásával 
ismerős viszonnyá alakult. A körzettel és a környezettel való elsődleges személyes 
tapasztalataim, amiről már beszámoltam, továbbra sem változtak, pozitívak. 

Az elmúlt 1 évben újdonságként a betegek igényeinek megfelelően az 
önkormányzattal karöltve, helyben végzett vérvételt vezettük be, amely az idős, 
nehezen mozgó betegeknek segítséget jelent. A mozgásszervi panaszokkal küzdő 
betegeimnek a rendelőben nyújtok szakintézményben elérhető szakellátást.  

Számokra lefordítva az elmúlt 1 évet, 2015.11.01-2016.10.31-között a praxisban 
10.664 orvos-betegtalálkozó volt, 1553 személynél. Ez idő alatt szakrendelőbe 
kiegészítő diagnózisok céljából 950, szakkonzultációra 650 alkalommal irányítottam a 
betegeket. Itt meg szeretném jegyezni, hogy az előbbi számokat csökkenteni tudnám 
abban az esetben, hogyha a tervezett szakorvosi jogszabály életbe lépne, ezáltal 
leegyszerűsítve a beteg utakat. Ebben az időszakban fekvő gyógyintézetbe 94 
beteget utaltam. Sajnos 31 halálesetet regisztráltunk a körzetben. 

 A statisztikai adatokat áttekintve látható hogy a 60 év feletti korosztály a betegek 
35%-át, és a vizsgálatok 58%-át képezi. A vezető kónikus kórképek a mozgásszervi 
és a szívérrendszeri betegségek. Emellett a vese, anyagcsere és pajzsmirigy beteg 
száma magas. 

Az asszisztencia munkája megfelelő úgy a rendelőben, mint a terepen. 
Műszerezettség a szakmai minimum feltételnek felel meg.  Az elkövetkező 
időszakban, pályázati lehetőség esetén bővíteni szeretnénk az eszközállományunkat 
fizioterápiás, kardiológiai és informatikai készülékekkel. 2017-től a praxisunk részt 
vesz a nemzeti vastagbél szűrőprogramban, ennek a részleteivel a későbbiekben 
tájékoztatjuk a betegeinket.  Amennyiben az egészségügyi kormányzat újabb 
nemzeti szűrőprogramokat vagy prevenciós tevékenységet vezet be, úgy a betegek 
érdekeit figyelembe véve, ezekben részt veszünk.   

 

A háziorvosi szakvizsgára való képzés folyamatban van, ami indokolja a 
távolléteimet. 

Beszámolómat ajánlom a tisztelt testület figyelmébe. 
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